
1 
 

Protokół Nr 5/2022 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

odbytego w dniu 27 kwietnia 2022 roku 

 

Obecni wg załączonej listy.  

Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Białogard, Biuro Rady Miejskiej (pokój nr 253) 

 

Tematyka Komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji, w tym przyjęcie protokołu Nr 4/2022.  

2. Zapoznanie się i rozpatrzenie skargi mieszkańca na brak działań Burmistrza Białogardu 

w zakresie dbałości o infrastrukturę drogową i mieszkaniową oraz przygotowanie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 

Otwarcie posiedzenia komisji. 

O godzinie 11:14 posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Miejskiej Białogardu – Janusz Andrysiak.  

Komisja nie zgłaszała uwag do porządku posiedzenia.  Przewodniczący poddał głosowaniu 

tematykę spotkania.  

Przegłosowano: 

Za – 3 głosy (jednogłośnie). Tematyka została przyjęta. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 4/2022 z posiedzenia 

komisji w dniu 22 marca 2022 r.  

Komisja przyjęła protokół Nr 4/2022 z posiedzenia w dniu 22 marca 2022 r. głosując: 

Przegłosowano: 

Za – 3 głosy (jednogłośnie) 

 

Ad 2 

Zapoznanie się i rozpatrzenie skargi mieszkańca na brak działań Burmistrza Białogardu 

w zakresie dbałości o infrastrukturę drogową i mieszkaniową oraz przygotowanie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 
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Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zapoznała się z dokumentacją dołączoną do skargi przez 

mieszkańca. Przewodniczący Komisji oznajmił, że jest to trzecia skarga tego mieszkańca 

dotycząca tego samego tematu, dodatkowo nie zaistniały nowe okoliczności. Do skargi została 

dołączona opinia biegłego sądowego. Głos zabrał Kierownik Biura Prawnego Urzędu Miasta 

Białogard, który oznajmił, iż postępowanie w tej sprawie toczy się w sądzie i Miasto czeka na 

prawomocne rozstrzygnięcie. Sekretarz Miasta dodał, że kwota, o którą walczy skarżący 

wynika z kosztorysu remontu. Komisja podtrzymała swoje poprzednie stanowisko zawarte w 

uchwale z dnia 4 lipca 2018 r. uznając skargę za zasadną. 

Komisja przeprowadziła dyskusję.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Przegłosowano: 

Za – 3 głosy,  Przeciw – 0 głosów,  Wstrzymało się – 0 głosów  

Projekt uchwały został przyjęty i zostanie przedstawiony Radzie Miejskiej Białogardu podczas 

obrad na Sesji Rady Miasta. 

 

Ad 3 

Sprawy różne 

Komisja poruszyła kwestię publicznego udostępniania nagrań z posiedzeń komisji. 

 

Ad 4 

Zamknięcie posiedzenia 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godzinie 11:43. 

 

 

Protokołowała: 

Dagmara Korobowicz 

 Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                        /-/ Janusz Andrysiak 


